
 
 
 
Jennifer Dobbelsteyn, PhD, President of Dobbelsteyn Consulting Group | Présidente de 
Dobbelsteyn Consulting Group 
Jennifer earned her PhD in Interdisciplinary Studies from UNB in 2018, an MBA from 
Athabasca University in 1993, and a Bachelor of Nursing from UNB in 1989. Her research 
interests are focused on Indigenous Elder Care and Healthy Work Environments in 
Healthcare Settings. 
 
Jennifer a obtenu un doctorat en études interdisciplinaires de l’Université du Nouveau-
Brunswick (UNB) en 2018, une maîtrise en administration des affaires de l’Université 
d’Athabasca en 1993 et un baccalauréat ès sciences infirmières en 1989. Ses recherches 
portent sur les soins aux aînés autochtones et les lieux de travail sains dans les milieux de 
santé. 
 
Donna Augustine (Thunderbird Turtle Woman), Project Advisor | Conseillère de projet 
Donna is Mi’kmaq from Elsipogtog First Nation in New Brunswick. She is a Traditional 
Knowledge Keeper and a Ceremonial Leader. She speaks her language fluently and is 
heavily immersed in her culture. She is a member of many Boards both in the U.S. and 
Canada, including the Maine Mobile Health in the state of Maine. Here in Canada, she 
serves on the Indigenous Advisory Council to the Human Rights Museum in Winnipeg, 
Manitoba and is the Chair for a National Elders and Youth Council out of Toronto. 
 
Donna does ceremonial and cultural work locally, nationally, and internationally. She is 
an official designate under NAGPRA (Native American Graves Protection and 
Repatriation Act) Law and serves on the Expert Working Group for International 
Repatriation. It is very important to her that the culture and world view of her people is 
valued and respected, and that they are included in the decision-making process of any 
project or venture that involves them. 
 
Donna est une Mi'kmaq de la Première Nation d’Elsipogtog, au Nouveau-Brunswick. Elle 
est gardienne des connaissances traditionnelles et responsable de cérémonies. Elle parle 
couramment sa langue et est fortement ancrée dans sa culture. Elle est aussi membre 
de nombreux conseils d’administration aux États-Unis et au Canada, notamment celui 
du Maine Mobile Health Program, au Maine. Au Canada, elle siège au Comité consultatif 
autochtone du Musée canadien pour les droits de la personne, à Winnipeg (Manitoba) 
et est présidente du Conseil des aînés et des jeunes à Toronto. 
 
Donna effectue des travaux cérémoniels et culturels aux échelles locale, nationale et   
internationale. Elle est désignée officielle sous le régime de NAGPRA (Native American   
Graves Protection and Repatriation Act ou loi américaine de rapatriement et de 
protection des tombes autochtones) et siège au groupe d’experts pour le rapatriement 
international. Il est très important pour elle que la culture et la vision du monde adoptée 
par son peuple soient valorisées et respectées, et incluses dans le processus décisionnel 
de tout projet ou de toute entreprise les concernant. 




